
 

 

 

 

 

Nyhedsbrev for H/F Syvendehus – juni 2021 

Kære haveejere 

 

En nærmest tropiske varme har lagt sig over Danmark, og det er noget vi har mærket her den sene-

ste tid. Husk gerne når det er så varmt at stille vand ud til fuglene og insekterne     . 

 

Som nævnt i en nylig mail, går vi haverunden den 2. juli i år og tjekker hæk og ukrudt. I kan læse 

hvad der forventes af jeres hæk ud mod stien, inde på vores hjemmeside. Det er ikke sådan at vi går 

rundt med tommestok. Men nogle af hækkene er blevet lidt rigeligt høje, og trænger til en klipning. 

Vær selvfølgelig opmærksom på fuglereder når i trimmer. Hvis der sidder sommerfugle larver i af-

klipningerne, kan de skubbes ind under hækken og larverne vil i løbet af få dage have forladt afklip-

pet og ormet sig op i den levende hæk igen.  

 

I forhold til vejbump har vi nu endelig fundet nogen, der er godkendt, men de er også væsentligt dy-

rere end det beløb, der er blevet godkendt på generalforsamlingen. Vi skal derfor have dette beløb 

godkendt på næste generalforsamling.  

 

Vi ved at der er mange af jer der gerne vil vide nyt i forhold til lokalplanen. Det forholder sig dog 

stadig således, at bestyrelsen ikke ved mere end hvad der fremgår af det nyhedsbrev vi sendte til jer 

den 4. januar. I den er der blandt andet linket til FAQ på kommunens hjemmeside som I kan finde 

her https://herlev.dk/nyheder/faq-spoergsmaalsvar-vedr-sager-om-lovliggoerelse .  Vi lover, at hvis 

vi får mere information, så skriver vi ud til jer.  

 

 

Vi søger friske foreningsmedlemmer til følgende: 

Vi er meget afhængige af de frivillige kræfter i foreningen, og takker alle dem der har lagt års ar-

bejde i de forskellige opgaver. Vi står nu og har brug for hjælp til følgende.  

 

Foreningens hegn ind mod skadedyrsbekæmperen er meget faldefærdigt, og vi ved at der her i for-

eningen er gode kræfter, så vi beder hermed om hjælp til en udbedring/udskiftning af hegnet. I frita-

ges fra yderligere fælles arbejde og får fuld forplejning. Skriv til os hvis i er friske på at give en 

hånd.  

 

Og…… 

 

Vi søger også en ny pladsansvarlig, da Anette, efter mange års tro tjeneste, stopper. Vi vil gerne 

give hende en kæmpe tak for hendes arbejde, og for at vi år efter år har kunnet nyde den smukke 

beplantning. 

 

https://herlev.dk/nyheder/faq-spoergsmaalsvar-vedr-sager-om-lovliggoerelse


 

 

Og…… 

 

Vi søger medlemmer til festudvalget. Der er en der har meldt sig, men vi tænker at der skal være 

nogle stykker til for at kunne planlægge og holde en dejlig sommerfest.  

 

 

 

 

Med venlig hilsen, 

Bestyrelsen 

 

 

 

  


